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Rengetegen kérdezték tőlem, hogy hogyan éltem meg a kampányt. Élveztem. Szinte minden percét.

Remek volt a csapat és rendkívül lendületes a munka. Azt tűztem ki célul a kezdet kezdetén, hogy

minden nap csinálok valamilyen országos médiában is megjeleníthető eseményt, sőt akár több akciót

is, hiszen kampányban a rengeteg hír (és különösen a médiafelület számunkra korlátozott volta) miatt

úgyis elsikkad egy csomó történés. És ok a megszólalásra bőven akadt: Rogán Antal tényleg maga

Orbán és a NER, és gyalázat, ahogyan és ahová vezetik az országot. Amennyire lehetett, láthatóak

voltunk, és mindezt kis költségvetésből, ám napi 16-18 óra munkával értük el.

Nagyon tanulságos és kifejezetten pozitív élmény volt a polgárokkal való számtalan találkozás.

Ismeretlenek osztották meg velem a véleményüket, adott esetben kritikájukat. Ennyi támogatást, jó

szót, biztatást ritkán kap az ember. Voltak persze negatív hangok is, ám az általam korábban vártnál

jóval kevesebb, de mindegyik olyan abszurd módon durva, hogy gyakran őszinte nevetést váltott ki

belőlem és munkatársaimból. Mindig működik nálam az, ha az alpári stílusra „én viszont jó egészséget

kívánok Önnek” formulával, vagy hasonlóval válaszolok: ez teljesen leforrázza szinte az összes

gyalázkodót, ami után rosszabb esetben eloldalog az illető, jobb esetben kapható egy értelmes

beszélgetésre. Az engem lejáratni szándékozó szórólapok oly’ mértékben voltak primitívek és

égbekiáltóan üresek, hogy már-már élvezettel néztem őket. Szerénytelenül mondhatom, hogy ha

ennyire telt az ellenfeleimtől, akkor nem kell szégyenkeznem. És a hatásuk arányban állt a

színvonalukkal.

Még nem akarok a választási eredmény elemzésébe bocsátkozni, de azt azért megállapíthatom: nem

erkölcsi ítélet született a demokratákról, hanem a politikánk bukott meg. Biztos vagyok az

értékeinkben, az igazunkban, abban, ahogy az államról, az emberi méltóságról, a közteherviselésről és

társadalmi szolidaritásról gondolkodunk. Bizonyos vagyok abban, hogy az a hazánk felvirágoztatásához

vezető út, ahogyan mi gondolkodunk Magyarországról, nemzeti érdekeinkről. És abban is, hogy

tudunk sokkal jobban politizálni, hogy el is higgyék az emberek azt, hogy nekünk van igazunk.

Ösztönzőleg hat rám, hogy milyen hihetetlenül kevesen merik vagy akarják vállalni, hogy névvel,

arccal, nyílt sisakkal, őszintén és tettekkel álljanak ki a változásért. Megérdemeljük mi magunk és a

gyerekeink is, hogy megrázzuk magunkat, levonjuk a tanulságokat, és Orbánékkal szemben értelmes

és vonzó alternatívát kínáljunk a társadalomnak. Új építkezésbe kezdünk, sok-sok régi és reménybeli

új szövetségessel, és a DK-val sikeresen szereplünk majd az EP választáson. Izgalmas megmérettetés

lesz, és a munkát már tegnap elkezdtük; gyűlnek az ajánló aláírások. Csak jó szót kapok a villamoson

és a metróban, az utcán és a piacon. Mindezt köszönöm, mert erőt ad. Változatlan és megújult

lendülettel megyünk előre!


